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Van de redactie 
 

Het nieuwe seizoen voor de verenigingen en de clubs is weer van start gegaan. 
De vakantie zit er voor de meeste mensen weer op, de scholen zijn begonnen en 
voor u ligt de nieuwe Boeselijn . Kortom geen vuiltje aan de lucht. 
Toch maakt de redactie van u buurtblad zich zorgen. Wij hebben daar al vaker 
over geschreven, dus het thema is u inmiddels wel bekend. Wij willen immers 
graag een buurtblad verzorgen maar daarvoor hebben wij wel kopij nodig. 
Berichten van verenigingen of gewoon nieuws om te delen met alle 
dorpsbewoners uit Lijnden en Boesingheliede. Het is prettig om te weten wat er 
zoal speelt in onze dorpen. Daarom zijn wij zo blij met de ingeleverde artikelen 
over de zomerbrunch en toegestuurde geboortekaartjes. 
 

Dankzij onze adverteerders is het mogelijk om financieel rond te komen. Het is 
bijna zo dat wij meer adverteerders hebben dan wij aan informatie plaatsen. 
Daarom hebben wij de advertenties kleiner gemaakt om daarmee meer ruimte te 
hebben voor interessante artikelen. Het is namelijk niet de bedoeling om van de 
Boeselijn een advertentieblaadje te maken. 
U voelt de bui nu natuurlijk wel hangen want wij willen vanaf nu gewoon meer 
artikelen plaatsen. En denk niet dat er niet genoeg te beleven valt in Lijnden en 
Boesingheliede. 

 

Want wie weet hoe het is met bijv: 
- De sloop van voormalig café Lijnden? 
Worden de appartementen nu toch echt 
gebouwd? 
- Zal de bok weer aan het werk mogen in 
het geitenweitje? 
- En wie weet hoe het is met de verkoop 
van de “Geloof en Liefde-kerk” 
- Komen er aan weerszijde van de A9 
geluidsschermen? En hoe zit het met de 
file(spits)stroken? 

- Moeten er dit najaar nog bollen bij-geplant worden omdat er afgelopen voorjaar 
toch wel erg veel gaten zijn gevallen. Of herstelt de natuur zich weer vanzelf en 
bloeien de bollen in maart weer alsof er niets aan de hand is geweest? 
- Zal het terrein om Dorpshuis de Vluchthaven nu een opknapbeurt krijgen of niet. 
Een groep vrijwilligers aangevuld door personeel van Wortell kunnen zo’n klusje 
toch ook in een dagje klaren! 
- Krijgen wij dit seizoen al een voorproefje van Toneelvereniging Genesius die 
bijna honderd jaar oud is. 
- Nu we daar toch in buurt zijn hoe staat het nu eigenlijk met het beheer van het 
kerkhof bij de voormalige katholieke kerk? Nog steeds wordt daar begraven,  
maar wie gaat daarover?  
 

 
- Heeft het 50 jarig jubileum van sv VOS de vereniging een impuls gegeven? Zal 
Lijnden daarvan iets gaan merken? 
- Zullen de wijzigingen van de Alderstafel wel of niet door gevoerd gaan worden en 
krijgen wij in  Lijnden en Boesingheliede hier veel meer geluidsoverlast van? 
- Het gemaal staat inmiddels ook alweer een poosje leeg, heeft iemand al een 
oplossing? 
- Zal het verenigingenseizoen in 2011 ook afgesloten worden met een 
zomerbrunch? 
-  Komen er weer geboorte- en overlijdensberichten in de Boeselijn? 
 
Kortom veel vragen om uit te zoeken. Het komend seizoen willen wij hierover 
graag berichten in de Boeselijn. Eigenlijk over nog veel meer andere zaken. Want 
wij zijn best wel nieuwsgierig. U toch ook? Help ons en uw dorpsgenoten. Wie 
weet over bovengenoemde zaken iets te vertellen. Schroom niet en laat het ons 
weten. Wij plaatsen het graag en daarmee is gelijk ons probleem van te weinig 
kopij opgelost. 
 
Voor nu wensen wij u veel leesplezier in uw Boeselijn 
De redactie 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Op donderdag 1 juli 2010 vond onze  jaarvergadering over 2009 plaats. 
De voorzitter, Jos Weel, heette iedereen welkom op deze prachtige zomeravond. 
In de warme zaal waren 18 leden en 3 gastsprekers aanwezig, evenals het 
bestuur. 
Bij het financieel verslag 2009 bleek dat er weer beduidend minder buffet- en 
huurinkomsten waren, waardoor een tekort van € 3.000,- was ontstaan.  
De begroting van 2011 geeft € 10.000,- meer uitgaven dan inkomsten. We zijn al 
druk in gesprek met de gemeente, of er een oplossing mogelijk is. 
 
De kascommissie (Flip van Donselaar en Gerard Smit) heeft de stukken over 
2009 goedgekeurd en werd daarvoor bedankt. Volgend jaar bestaat de 
kascommissie uit Flip van Donselaar en Jaap de Wit.  
Bij het onderwerp geluidshinder kon Louis melden, dat Greenhub voorstelt over 
het knooppunt Raasdorp te starten, want nu betekent dat parallel starten nog te 
vaak dwars over de bebouwde kom van Lijnden gaat.  
Er zijn 29 Lijndenaren gestart met een schadeprocedure, waarvan er inmiddels 
een paar een afwijzing hebben gekregen op grond van verouderde luchtvaart-
besluiten. 
De geluidsisolatie blijkt op platte daken niet goed uitgevoerd te zijn. 
 
Bij de rondvraag kwamen vooral 3 punten naar voren: 

• De Vluchthaven heeft geen huisnummer meer, zou toch wel handig zijn. 
• Nu we een defibrillator hebben, zou een cursus niet zo gek zijn. 
• Officieel krijgt Lijnden er 100 meter (van de Hoofdvaart richting knooppunt 

Raasdorp) geluidsscherm bij en ook nog 120 meter richting 
Badhoevedorp. 
 

Een echte pauze was er niet, na een rondgebracht drankje kwamen de drie 
gastsprekers aan het woord: 
 
Peter de Graaf, gebiedsmanager, lichtte het leefbaarheidsonderzoek nader toe. 
Via de Alderstafel (ontwikkeling luchtvaart en Schiphol) zijn er afspraken gemaakt 
rond leefbaarheid en omgevingskwaliteit. Om dat te verbeteren is er een bedrag 
beschikbaar gesteld voor isolatie, onderzoek en gebiedsgerichte projecten. 
Voorwaarde is wel, dat de projecten door de bewoners (aan)gedragen moeten 
worden. Wie weet een goed project voor Lijnden, wat is nuttig, nodig of gewenst? 
Via een enquête zou u kunnen aangeven wat voor Lijnden goed zou kunnen zijn: 
dingen van alledag, grote zaken, voorzieningen, milieu, openbare ruimte, 
recreatie, groen of bestemmingsplan. 
Dus als het zover is, graag uw medewerking. 
 

 
 

Erwin von der Meer, voorzitter van BLRS (Bescherming Leefomgeving Regio 
Schiphol) en voorzitter van  PVRC (Platform Vlieghinder Regio Castricum) gaf aan 
wat de doelstellingen zijn van de BLRS. 
Zij willen een kritische houding aannemen met betrekking tot het uitwerken van 
het Aldersadvies, het voorgestelde handhavingstelsel. 
Een kritische partij, die via de politiek, de media en met behulp van 
geluidsmetingen de ontwikkelingen wil volgen. 
Wat de BLRS wil: 

• Betere bescherming van het binnen- en buitengebeid. 
• Voorkomen van geconcentreerd vliegen boven dichtbevolkt gebied. 
• Handhaving van maximale geluidsbelasting. 

Wij willen hen daar van harte mee steunen (via Louis van Daalen).  
 
Rein Muchall, akoestisch adviseur bij Geluidconsult. 
Meten is weten. Maar soms wordt er meer gemeten, dan berekend. 
Sinds 2003 wordt gerekend in Lden en Lnight (een soort dag- en 
nachtgemiddelde). 
Als je meet, moet het omrekenmodel rekening houden met afwijkende hoogte, 
baangebruik, demping, stuwkracht en type vliegtuig. Dat hangt af van de 
invoergegevens. 
Soms kan het verschil tussen werkelijk en berekend 5-10 dB zijn. 
De gebruikte meetsystemen zijn kort samengevat: 

• Nomos: microfoon, gekoppeld aan geluidvoorval. 
• Geluidsnet: microfoon, verbonden met internet, dus directe presentatie. 
• Luistervink: 1 computer meet de dB’s, 1 computer meet het soort lawaai 

(Of het wel of geen vliegtuig is). De data worden later gekoppeld met 
geluidvoorval. 

De heer Muchall acht Luistervink de meest geschikte, het heeft echter geen online 
presentatie. 
De meetsystemen kunnen getest worden met een officiële kwaliteitstest. 
En dan zal er in de nabije toekomst gewerkt gaan worden met een nieuw 
rekenmodel, de Europese Ecac-methode. Die geeft niet dezelfde resultaten en is 
niet omrekenbaar. 
Dus waar komen dan weer de maximaal aanvaardbare grenzen te liggen? 
 
Al met al informatief, een beetje duizelingwekkend en de volgende dag nog meer 
vragen oproepend. Maar hoe meer je hoort, hoe meer je beseft dat je nog lang 
niet alles weet. 
 
Pas tegen 23.00 uur kon de voorzitter afsluiten en kon men nog even zijn dorst 
lessen. 
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Leefbaarheidsonderzoek 
Er is een werkgroep samengesteld, die het onderzoek gaat voorbereiden en 
samenstellen en uitvoeren. Daarin zitten de gebiedsmanager, Peter de Graaf, een 
medewerker van het Sociografisch Bureau, Koos Langeveld en uit ons dorp: Leny 
Cats, Els Dikkes, Jan Bamert, Ria en Berend Joustra, Hanny van de Ven en Joop 
Baars (namens de dorpsraad). 
Graag hebben we er nog een student van de Hogeschool InHolland bij. Wij 
denken dat het wel een leuke afstudeeropdracht kan zijn voor iemand van de 
afdeling Communicatie. Inmiddels heeft Jerome Edam zich gemeld. 
Op 20 september hopen we voor het eerst bij elkaar te komen. Heeft u ook zin om 
mee te denken, dan kunt u zich alsnog aanmelden bij de dorpsraad. 
 
Overleg onderhoud buitenterrein De Vluchthaven 
Op 6 september is er een overleg geweest met enkele instanties (waarbij ook de 
dorpsraad aanwezig was), om te bepalen wie nu het buitenterrein bij De 
Vluchthaven behoort te onderhouden. Men kwam er nog niet uit. De gemeente en 
Meerwaarde zijn van mening dat het de taak van de ander is. En dan gebeurt er 
weinig. Een tweede gesprek volgt in oktober. 
 
Website 
Meer informatie treft u aan op de website: www.dorpsraadlijnden.nl   
 

*-*-*-*-* 
 

Bij het 
viaduct van 
de A9 over 
de 
Hoofdweg 
wordt hard 
gewerkt 
aan de 
nieuwe 
constructie, 
zodat over 
een week of 
2 de legger 
voor de 
verbreding 
in één 
geheel kan 
worden 
geplaatst. 
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Genesius 
Beste lezers, 
 
Dagen worden iets korter, iedereen heeft verschillende ervaringen over de 
afgelopen zomer…….. zo stortte de regen met bakken uit de hemel en zo zaten 
we nachten bij de bbq, bij een vuurtje,  een fles wijn en een goed gesprek…… 
Tja, en nu dan de nazomer… nog even genieten van de zomerdagen….  …. Maar 
ook weer de gewone dingen,  weer aan het werk, gezin,….. 
En dus ook weer repeteren en dat was  weer even wennen…….. Gelukkig hebben 
we ons tweejarig uitje in het vizier en gaan we lekker een avondje met elkaar 
ontspannen , voordat de echte stress voor de uitvoering weer begint. 
 
Kortom we zijn weer lekker begonnen….. 
Iedereen is de zomer  weer heelhuids doorgekomen, wat altijd fijn is als je elkaar 
een lange tijd niet ziet,  en  zelfs is een van onze leden bevallen van een zoon en 
ook zijn we weer een oma rijker….. Dus U begrijpt dat we nog steeds op zoek zijn 
naar nieuwe leden die ook eens dynamisch op de planken willen staan…. 
 
We hebben een regisseur die in “no time” een echte acteur/actrice van je maakt 
dus wie durft de uitdaging aan? Altijd welkom op de dinsdagavond in de 
Vluchthaven vanaf 20.00…..  
Het stuk wat we gaan spelen heet  “de familie van Bale en de gestresste huisman” 
en ik kan u verzekeren: het is een komisch stuk en deze keer heel eigentijds……. 
Gaat over de emancipatie, rolverdeling, de gekte van de mens en het gewone 
dagelijks leven…… 
In deze tijden van crisis hopen we er een ontspannen avond voor U van te maken 
met veel lachen en gezelligheid…. 
De vader in dit stuk, raakt volledig de weg kwijt als zijn lieve vrouwtje….. ja ja u 
leest het goed vrouwtje…..brrrrrrrrrrrrrrrrrrrr ineens directeur kan worden van een 
groot imperium…… 
Want wie moet nu het huishouden doen? 
 
Zo langzamerhand beginnen de voorbereidingen van ons 100 jarig bestaan in 
2012 ook wat vastere vormen aan te nemen…… er worden ideeën geopperd en 
een planning gemaakt. U bent dan toch ook van de partij? 
 
Het stuk wordt dit jaar gespeeld op 20 en 27 november, aanvang 19.30 in de 
Vluchthaven, U allen welbekend,  in de Lijnden. 
Mocht U  kaarten willen bestellen kan dat via Jan Baars 06-51568115 of Ben 
Sulman 020-4975990, of via info@toneelgenesius.nl 
 
Namens alle leden van Genesius: 
Annet Meijer. 
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Petanque - Lijnden 
 
De zomer van 2010. 
 
Ook voor Petanque is de zomer weer overgegaan naar de herfst. 
Voor onze vereniging betekend dit dat de periode van buiten spelen minder zal 
worden en we meer zullen gaan spelen in onze Jeu de Boule Hal. We zijn erg 
gelukkig dat we die hebben. 
 
Deze zomer zijn er diverse toernooien geweest. 
Een van de hoogtepunten was het MAX TOERNOOI. 
Tot voor enkele jaren geleden organiseerde een van onze leden, thuis bij haar op 
de Boerderij, jaarlijks in augustus, het z.g. Cornelia’s Hoeve Toernooi.  
Dit duurde een gehele dag en was altijd zeer gezellig. 
Helaas door verkoop van de Hoeve was dit de laatste jaren niet meer mogelijk. 
 
Maar het bloed kruipt waar het niet gaan kan. En na twee jaar kwam ons lid op het 
idee om het toernooi weer nieuw leven in te blazen en het te gaan houden op ons 
eigen speelveld achter de Vluchthaven. 
 
Zaterdag 31 juli was het zover. De dag begon met koffie en gebak en tussen de 
partijen door was er een goed verzorgde lunch met aan het einde nog een heerlijk 
ijs-dessert. 
Veel leden hadden, speciaal hiervoor, deze dag vrij gehouden en onder een 
stralende zon werd het een prachtige en vooral een gezellige en sportieve dag. 
 
De naam Cornelia’s Hoeve-toernooi was omgedoopt in MAX-TOERNOOI 
genoemd naar de mascotte op ons speelveld. 
Ook deze mascotte is afkomstig van de Cornelia’s hoeve en door ons lid aan de 
vereniging geschonken na verkoop van de Boerderij. 
 
Ook nu weer is het de bedoeling dat dit toernooi jaarlijks zal worden gehouden, 
vandaar dat deze gezellige dag afgesloten werd met de uitreiking van een 
wisselbeker aan de winnaar. 
 
J.H. Petanque Lijnden 
 
 
Leden van de raad zaten zaterdag jl 
heerlijk op het bankje bij het jeu de 
boules veld te genieten van zon en 
omgeving voor ze weer verder fietsten 
 

 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Oud Doet Wijs 
 
Wij zijn één september weer begonnen en velen waren de eerst 
donderdag van het nieuwe verenigingsjaar aanwezig. 
 
We zijn erin geslaagd om een nieuwe voorzitter en penningmeester voor te 
kunnen stellen. 
Frans v d Putte heeft na velen jaren als voorzitter zijn taak doorgegeven 
aan Berend Joustra. 
Piet Kiebert heeft de functie van penningmeester overgenomen van 
Hennie de Jong. 
Met een applaus is er afscheid van de twee zeer actieve bestuursleden 
genomen, maar we blijven ze natuurlijk steeds weer tegenkomen 
Wij wensen Barend en Piet veel succes in hun nieuwe functie. 
 
De puntenlijst zal weer, zoals van ouds, verzorgd worden door Jan Dekker. 
Alie, Meep en Hennie blijven voor de drankjes en hapjes zorgen. 
 
Na de bestuurswissel werd er eerst gekaart en daarna trakteerde Jan 
Markus ons allen op een drankje, omdat hij 21 augustus 90 jaar is 
geworden. Je zou het niet zeggen dat hij deze leeftijd bereikt heeft, als je 
ziet hoe hard hij kan fietsen op zijn nieuwe fiets! Je kunt hem bijna 
dagelijks in ons dorp zien fietsen. 
 
We hebben drie nieuwe leden kunnen verwelkomen, wat weer nieuwe 
gezichten brengt. 
 
Maar toch een vraagje aan U: probeert U eens om U heen te vragen voor 
wat nieuwe leden; en dan ook voor de Joker tafel, U weet toch hoe gezellig 
het bij ons is. 
Elke donderdagmiddag vanaf 13.00 uur is iedereen die van kaarten en 
mensen om zich heen houdt van harte welkom! 
 
Namens het bestuur 
Wil Blauwhoff. 
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De Raad fietste op 11 september 
Op 11 september hebben raadsleden op de fiets de dorpen 
Zwanenburg, Lijnden en Nieuwe Meer bezocht. 
Onze voorzitter, Jos Weel, wachtte hen al op bij de Lijndense 
grens, waardoor hij de groep door de Raasdorperweg kon laten 
fietsen. Het gebied, waar het bestemmingsplan al jaren gewijzigd dient te worden.  
Zo kon men ook zien waar in de Nieuwerkerkerstraat de 20 parkeerplaatsen 
gepland zijn, maar waarvan nog steeds niets is gerealiseerd. 
 
Omdat het Open Monumentendag was werd ook nog even de ”Witte kerk” 
bezocht. De raadsleden werden zelfs met klokgelui verwelkomd.  
In De Vluchthaven werd geluncht.  
 
Daarna was Eelco Koolhaas gespreksleider. De Lijndenaren (dorpsraad en 1 
inwoonster, die de oproep in Het Witte Weekblad had gelezen) konden de zaken 
die speelden naar voren brengen. Het bestemmingsplan Lijnden, parkeren bij 
VOS en De Vluchthaven, het kruispunt Hoofdweg-westzijde en Schipholweg,  het 
kwam allemaal ter sprake.  
Ook onze zorgen rond leefbaarheid en veiligheid, zo dicht bij Schiphol. Ook hoe 
blij we zijn met De Vluchthaven, die, wat financiën betreft wel wat extra aandacht 
verdient. Het was voor de raadsleden (de burgemeester was als voorzitter van de 
raad ook aanwezig) wel allemaal nieuw en ze konden ook vaak niet veel meer dan 
aanhoren, maar het is goed te weten welke zaken er spelen in ons dorp.  
Daarna hebben ze nog gespeeld bij Jeu de Boules, er mocht op hun vrije zaterdag 
toch ook wat ontspanning zijn. 
Na deze kennismaking in Lijnden gingen ze weer verder naar Nieuwe Meer. 
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Vos Handbal 

 
Na een lange zomerstop, zijn de eerste wedstrijden van het 
seizoen weer gespeeld. Een seizoen wat hopelijk weer leuke 
wedstrijden en spannende competities gaat opleveren.  
 

We beginnen zo als gewoonlijk weer buiten waar tot en met oktober het eerste 
deel van de veld competitie gespeeld gaat worden. Daarna verhuizen we naar 
binnen om daar de binnen competitie te spelen om vervolgens in maart weer naar 
buiten te gaan en het tweede deel van de veld competitie te spelen. 
 
De thuis wedstrijden buiten worden gespeeld bij het verscholen Vossennest en 
daar bent u altijd welkom om een keer wedstrijdje te komen kijken. Het thuis 
programma van het eerste deel van de veld competitie ziet er als volgt uit: 
 
zondag 26 september  
Heren S 10.35 VOS 1 - Havas 3 
Dames S 12.05 VOS 3 - KDO 2 
Dames S 13.35 VOS 2 - Havas 2 
Dames S 15.05 VOS 1 - Havas 1 
Dames B 16.15 VOS B2 - Westsite B2 
    
zaterdag 2 oktober   
Dames C 11.00 VOS C1 - Legmeervogels C2 
    
zondag 3 oktober   
Dames B 10.00 VOS B1 - KRAS/Volendam B2 
Dames S 11.10 VOS 2 - Vido 2 
Dames S 12.30 VOS 1 - Venus/Nieuwegein 1 
Dames A 13.45 VOS A1 - DSS A1 
Heren S 15.05 VOS 1 - Vido 1 
    
zondag 10 oktober   
Dames S 11.00 VOS 3 - HSV 1 
    
zondag 17 oktober   
Dames B 12.10 VOS B2 - KRAS/Volendam B3 
 
Kom eens een keertje kijken! U bent van harte welkom. 
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VOS  klaverjassen 

 
 
 
 
Beste klaverjassers, 
 
De zomer is bijna voorbij.  
De avonden worden alweer korter en de 
lichten gaan vroeger aan, kortom het is weer 
tijd voor onze wekelijkse kaartavonden. 

 
Elke maandagavond om 20.00 uur is iedereen die van klaverjassen houdt van 
harte welkom! 
We maken er weer een fijn kaartseizoen van! 
 
De eerste maandag-kaart-avond in het Verscholen Vossennest aan de 
Raasdorperweg is weer geweest, er zullen er nog veel volgen. 
 
Kom ook eens kijken om een kaartje mee te leggen. 
Je hoeft echt niet elke week aanwezig te zijn, af en toe meespelen is ook al 
gezellig. 
 
Groetjes 
Wil en Ria 
 
Meer informatie bij  
Ria Hoohenkerk 
020 - 497 6006 
of 06 1238 4079 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Wild West aan de Hoofdweg Oost-zijde 
Na een wilde achtervolging kon de 
auto niet verder bij het fietspad. De 
bestuurder stapte uit en probeerde 
aan de politie te ontkomen door in 
de Hoofdvaart te springen. Daar 
werd hij gesommeerd uit het water 
te komen, en gearresteerd. 

 
 
Woensdag 8 september rond 11.00 uur 
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ZOMERBRUNCH 
 
Woensdag 23 juni viel de Boeselijn in de bus, maar wat zat daar nu aangeniet! 
Een uitnodiging voor een zomerbrunch op zondag 27 juni van 11:00 tot 13:00 uur 
in ons eigen “Vondelpark” bij de vrijheidsboom op de hoek van de hoofdvaart 
westzijde en de Raasdorperweg. Dit voor degene die nog steeds niet weten dat 
we een vrijheidsboom bezitten in ons dorp. 
 
Met de vooruitzichten voor het weer zat het wel goed, die waren immers prima. In 
de Boeselijn was een groene pagina bijgevoegd met de ins en outs van de 
zomerbrunch. 
Zo’n uitnodiging sla je natuurlijk niet af. Waar kan je nog brunchen voor 5,- euro. 
Toch mooi meegenomen in deze crisistijd (dat zullen er meer gedacht hebben). 
Dus ik dacht snel even opgeven bij Ernst voor het te laat is. 
 
Zaterdagavond toch tussen het voetbal door nog maar even naar de 
weersverwachting gekeken. Nu! Erwin Krol verdiend een standbeeld, want de 
vooruitzichten voor de zondag zagen er fantastisch uit. Veel zon en temperaturen 
tegen de 30 ° C. Ik dacht nog bij mezelf, als we met zijn allen in de schaduw onder 
de vrijheidsboom moeten zitten komen er of te veel mensen of we hebben een te 
kleine vrijheidsboom. Een petje mee voor op de bol en dan zullen we het wel zien. 
 
Zondagochtend expres niet ontbeten, anders blijven ze misschien met al dat 
lekkers zitten. Zo rond de klok van elven richting vrijheidboom. Tuinstoel in de 
auto, want die moest je zelf meenemen, en een zonnig humeur. Dat laatste door 
het weer en het bereiken van de laatste 16 in Afrika van onze jongens geen 
probleem (sorry voor de voetbalhaters onder ons). Je zag overal mensen met 
stoelen lopen dat je dacht die moeten ook naar de brunch. Aangekomen bij de 
vrijheidsboom, bleek het al lekker druk te zijn. Maar wat schetst mijn verbazing ze 
zaten niet onder de vrijheidsboom, maar onder een paar andere veel grotere 
bomen. Waarschijnlijk als vrijheidsboom geplant na eerdere conflicten. 
Maar het was goed toeven onder deze bomen met dit weer. Je kreeg echt dat 
gevoel van de paturain reclame, zomers onder de boom op zo’n Frans 

dorpspleintje waar de hele wereld aan 
voorbij gaat.  
 
Er waren verschillende tafels onder de 
bomen geplaatst waar iedereen met zijn 
eigen stoel  kon aanschuiven. De tafels 
waren leuk versierd met een takje groen 
en een bakje zomerkoninkjes.  
Het was een gezellige combinatie van 
oud Lijndenaren en nieuwe inwoners 
van Lijnden (een soort autochtoon en 

allochtoon) en niet te vergeten de inwoners van Boesingheliede, die zich hadden 
laten verleiden om aan te schuiven voor de brunch. Er was van alles te krijgen 
zoals koffie, thee en verschillende soorten frisdrank.  
 
Ik had al gezien dat er aan de mini Lijndenaren ook was gedacht. Er stond een 
grootte schaal met snoep. Ook volwassenen zag je verleidelijk naar de snoeppot 
kijken en er stiekem een snoepje uit pakken. Stiekem snoepen uit de snoeppot 
verleer je immers niet. 
Ook waren er verschillende soorten brood en crackers waaruit je kon kiezen, met 
even zovele soorten beleg. Van  jam, kaas en worst tot verschillende soorten 
franse kaas. Toch weer dat Paturain gevoel van dat dorpsplein. 
Verder was er een keur aan fruit om tot je te nemen, zo was er voor bij dit warme 
weer een lekker stuk meloen of een perzik of een banaan. Als klap op de vuurpijl 
kregen we ook nog een glaasje prosecco. Zo kreeg de brunch nog een hoog 
Gooische vrouwengehalte. 
 
Heel opvallend was dat er, en dat gebeurd in Lijnden maar heel zelden, geen 
overlast was van vliegtuigen. Er werd zelfs gefluisterd dat de familie van Daalen, 
inmiddels goed bekend met deze materie, persoonlijk contact hadden gehad met 
luchtverkeersleiding Nederland als wel met de heer Nijhuis, directeur van de 
luchthaven, om te zorgen voor een herrievrije brunch. Het zal wel gewoon toeval 
geweest zijn. Want als de invloed van onze inwoners al zover zou reiken moeten 
we elke zondag een “brunch”organiseren. 
Het enige was eigenlijk nog miste was een troubadour die met zijn gitaar nog een 
paar vrolijke levensliederen ten gehore had kunnen brengen. Er moet wat te 
wensen blijven. 
 
Bij deze wil ik, en ik denk dat ik namens vele brunchdeelnemers spreek,  een 
ieder die dit mogelijk heeft gemaakt bedanken. Het is een hele opgave om op zo 
een korte termijn zo een evenement te organiseren . HULDE!! 
 
Al met al, mede 
dankzij de weer-
goden,  een zeer 
geslaagde dag. 
 
Maarten Worm 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Zomerbrunch 
 
Zondag op het grasveldje bij de vrijheidsboom (centrum Lijnden). 
 
De Boeselijn viel in de brievenbus. Goh! Een groen papiertje met de tekst: 
Gezellige zomerbrunch. Zondag a.s. 11 uur – 13.00 uur, bij de vrijheidsboom. 
Kom ook!! 
 
Zullen we nu maar is een keer gaan!! Mensen organiseren iets, dan is het ook 
leuk als er op gereageerd wordt. 
Mijn man Harry reageerde precies hetzelfde als ik. Dus zo gezegd, zo gedaan. 
Zondagmorgen ± 11 uur naar het grasveld. 
Aangekomen dacht ik: nou, niet zo heel veel animo.. 
Maar Ernst zag dat heel anders: 50 personen vind ik een heel aardige opkomst, 
mag niet mopperen. Even doorgepraat over ditjes en datjes in de Lijnden. 
 
Rondgekeken wat en wie er allemaal waren. Veel lekkere broodsoorten, beschuit, 
crackers, vleeswaren, kaassoorten, hagelslag, aardbeien, meloen en noem het 
maar op. 
Rond 12 uur kwamen ze met glazen prosecco rond, (Het mocht na twaalven, 
zeiden ze).. En dan de mensen, ik kende haast niemand. Eigenlijk maar een stuk 
of wat mensen, die ook al jaren in de Lijnden wonen. Maar ik miste ook veel 
bekende Lijndenaren. 
Ooh, ben jij de buurvrouw van verderop in de straat!  
En zo ging dat verschillende keren. 
 
Bewust hadden we geen stoel meegenomen, dan kon je met velen een babbel 
maken, alles heel gezellig. Nel Weel wilde nog even de aandacht om te vertellen 
dat ze ging scheiden en een appartement in Aalsmeer ging betrekken. 
Al met al was het een heel gezellige brunch geworden, die nog wel even langer 
doorging dan de 13.00 uur. 
 
Volgend jaar weer!! 
En liefst heel veel meer 
Lijndenaren om zo je 
buurtjes te leren kennen. 
 
Tot volgend jaar 
Groetjes 
Elly Spamer 
 
 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 
Overleden  
 
De redactie kreeg van een dorpsbewoner bericht 
dat op 4 juli Corrie van der Oord is overleden.  
Zij woonde op Hoofdweg 113. 
Gerrie , Jacqueline en Jeroen worden heel veel 
sterkte toegewenst. 
 
Verder bereikte ons het bericht dat zaterdag 11 
september Mees Griekspoor op 66 jarige leeftijd 
is overleden. (Nieuwerkerkerstraat 18) 
Wij wensen zijn familie heel veel sterkte. 
 
 

*-*-*-*-* 
 

Herbestemming van het Gemaal 
 
Provincie Noord-Holland wil hoogwaardige, karakteristieke erfgoed-gebouwen 
toegankelijk maken. Het gemaal staat sinds 2005 leeg en er wordt nu gezocht 
naar een geschikte bestemming met respect voor het behoud en de unieke 
waarde van het monumentale karakter van het exterieur en het interieur. 
De omwonenden kunnen hierover meedenken. 
Een folder met meer informatie ligt in de Vluchthaven en eea is ook na te lezen 
op www.herbestemming-nh.nl 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Wij feliciteren 
 
Deze zomer zijn er diverse feestjes gevierd, en september heeft ook alweer 
jubilarissen gekend, en het zal nog wel even zo doorgaan…. 
 

13 juni is Jason geboren in Boesingheliede. 
 

Hij woont met z’n vader en moeder, Dennis en Astrid 
Jungerius op Schipholweg 877 in Boesingheliede. 

 
 

31 juli  werd Sanne  geboren als dochtertje 
bij oud-Lijndenaren Emelies en Jeroen Weel  
                                          

en we kregen ook een kaartje van  
Merel en Marcel Barendsen  

(zij wonen al enige tijd in Zwanenburg) dat hun 

dochtertje Kim op 11 augustus is geboren   

  
 

 
Op 4 september waren 

Harrold &  Jeltje  Gunnink 
25 jaar getrouwd 

Sinds zomer 1985 wonen zij op het hoekje van  
de Akerdijk en Hoofdweg oostzijde 

 
 

 
6 september stond er een Sarah in de tuin  van                         . 

Lia  Kooter.                          . 
omdat zij 50 jaar is geworden                         . 

 
 
Dit bericht was net te laat voor de vorige Boeslijn: 
Nick Koekhoven  is geslaagd als motorfietstechnicus  aan het  
ROC in Amsterdam  waar hij nu verder leert in het vak motor- revisie. 
 

Iedereen van Harte Gefeliciteerd!!! 
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